
Protokół nr 44 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 20.09.2023  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin, 20.09.2023 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 24.07.2023 

3a. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Zarządu RO Podjuchy z dnia 

30.08.2023. 

4. Uchwała nr 170/23 – dzierżawa ul Dolna 

5. Uchwała nr 171/23- dzierżawa ul Marmurowa 

6. Uchwała nr 172/23 –opinia  sprzedaż ul Radosna 

7. Uchwała nr 173/23 – opinia sprzedaż ul. Chojnicka 

8. Dzień Seniora środki, sponsorzy, program 

9. Dziki - komunikat weterynarii 

10. Analiza bieżących ALERTÓW. 

- MOPR Rodziny Zastępcze 

11. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

-  linia 85, podpalenia 

-  prędkość przy Dworcu PKP  

-  blokada chodnika przy sklepie Dorotka 

-  

12. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 8 radnych.  

Ad. 2. 

Zamiana punktu 4 i 11 oraz dodanie do punktu 11: spotkanie ze służbami 

porządkowymi. 

Dodanie do punktu 12 SBO Ryneczek Podjuchy 



Głosowanie za przyjęciem porządku obrad Rady Osiedla 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 24.07.2023 

3a. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 

30.08.2023. 

4. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

- spotkanie z przedstawicielami służb porządkowych   

- linia 85, podpalenia 

-  prędkość przy Dworcu PKP  

-  blokada chodnika przy sklepie Dorotka 

 

5. Uchwała nr 170/23 – dzierżawa ul Dolna 

6. Uchwała nr 171/23- dzierżawa ul Marmurowa 

7. Uchwała nr 172/23 –opinia  sprzedaż ul Radosna 

8. Uchwała nr 173/23 – opinia sprzedaż ul. Chojnicka 

9. Dzień Seniora środki, sponsorzy, program 

10. Dziki - komunikat weterynarii 

11. Analiza bieżących ALERTÓW. 

- MOPR Rodziny Zastępcze 

12. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad. 3. 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 3a 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 4 

Spotkanie ze służbami porządkowymi 

Przedstawienie spraw związanych ze zgłoszeniami od mieszkańców: 

Linia 85 



Policja potwierdza, że pismo trafiło w sprawie linii 85 – wysyłane są wzmożone patrole 

związane z linią 85. 

Widoczność służb w dniu dzisiejszym – dzień bezpieczne osiedle – cały dzień policjanci na 

osiedlu Podjuchy. 

Jest na zebraniu także  funkcjonariuszka ds. nieletnich. Która odpowiada na pytania 

mieszkańców i radnych 

Mieszkaniec - pytanie – czy są statystki dotyczące interwencji u nieletnich:  

Odp.: Sytuacja związana z autobusem 85 jest poruszana co środę na spotkaniach 

komendantów. 

Pytanie od radnego: Rodzic gdy zgłasza do szkoły, czy do dyrekcji sytuację związaną z 

nieletnimi – gdy nie było to na terenie szkoły, to starają się ten temat oddalić w inne miejsce. 

Pytanie: Ile wniosków do sądu rodzinnego z naszego rejo 

Odp. Należy wysłać pismo z zapytaniem o statystyki do komisariatu 

Nadmierna szybkość na Metalowej – zgłaszać należy do Naczelnika Ruchu Drogowego na 

Kaszubskiej – kontrole i fotoradary 

Przybyła Radna: Sabina Adamowicz 

Straż Miejska – zainteresowanie kwestią parkowania na miejscach wyznaczonych – teren 

zgłoszony do monitorowania na terenie osiedla. 

Wzmożone patrole na osiedlu także w godzinach: Patrole policji: 14-22 i 22-6 rano. 

Kontakt alarmowy w sprawach nagłych zgłoszeń należy kierować na numer:112 – dzielnicowi 

odbierają tylko w godzinach dyżurów. 

Zgłoszenie – związane z bezpiecznym osiedlem od mieszkańców. Problematyczne: ulica 

Torowa, Koniec ulicy Szarego;  

Pod szczególny nadzór ulica Torowa. 

Inne uwagi od mieszkańców 

Zgłoszenie potrzeby ławeczki Przewiewna /Skalista – zgłoszenie prośba o zgłoszenie ławki i 

postawienie jej na tym przystanku. 

Mieszkaniec: Smocza – zgłoszenie remontu ulicy – kolejne zgłoszenie. 

Odpowiedź Przewodniczącej Rady, że niestety remont corocznie zgłaszany – niestety 

corocznie spada z budżetu miasta. 



Pan z Kozielickiej – udostępniona do zabudowy 40lat temu i cały czas droga gruntowa. 

Budimex – kiedy zostanie otwarta z powrotem ulica Szklana – zapytanie skierowane do 

odpowiedniej osoby w Budimexie. 

 

Ad. 5. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 6. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 7. 

ZA: 7 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Ad. 8. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 9.  

Głos zabrał dyrektor Domu Kultury Krzemień – deklarujemy współpracę przy realizacji Dnia 

Seniora. 

Informacja w temacie postawionej na sesji Rady Miasta – połączenia od 1 stycznia Domy 

Kultury na Prawobrzeżu mają zamiar połączyć się w jedną instytucję. 

Dyrektor pozostaje  do dyspozycji w sprawie wyjaśnienia idei jednego domu kultury 

Krzemień miałby być główną siedzibą ośrodka kultury. 

 

Pytanie Przewodniczącej – ile pieniędzy z dostępnych 2800 złotych chcemy przeznaczyć na 

organizację Dnia Seniora. 

Zapytanie Radnego JC o preliminarz imprezy. 

Odpowiedź organizatorów – organizacja będzie w budżecie, który zostanie zatwierdzony 

Obiekt ustalił datę na 21.10 – Dom Kultury – data jest niezmienna. 

W tej chwili organizator – nie ma potwierdzonych żadnych artystów na występ. 

 

Powrót do punktu 4 – ryneczek dla Podjuch. 



 

Powrót do projektu: Ryneczek dla Poduch – niestety nie dotarła projektantka – ze względu 

na chore dziecko. 

Projektant dostał podkład geodezyjny. Wnioskodawca przekazał swoje uwagi.. 

Na projekcie brak infrastruktury technicznej – na przykład pompy wody. 

Utrzymanie wjazd od strony Sułtana. W planie jest też likwidacja płotu. 

Zwrócenie uwagi, aby zadbać o ten teren  

 

Ad. 10. 

Będzie prowadzony odstrzał dzików – jest zakaz wstępu do lasów miejskich. 

 

Ad.11. 

Analiza bieżących alertów 

MOPR rodziny zastępcze – czy chcemy to udostępniać na facebookowych stronach. 

Ustalono, żę na fb umieszczane będą bieżące informacje z pracy Rady Osiedla oraz rzeczy 

związane bezpośrednio z rzeczami związanymi z Podjuchami 

 

Ad.12. 

Gabloty Rady Osiedla. Należy reaktywować. 

CO roku o tej porze należy składać do Urzędu Miasta Uchwałę, dotyczącą zagospodarowania 

pozostałych środków inwestycyjnych. 

Ad. 13. 

Zakończenie zebrania. 

Następne zebranie ustalono na dzień 4.10.2023 na godzinę 18:15 


